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Zápisnica 
z tretieho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané 

dňa 8. augusta 2014 o 17:00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 
 
Prítomní:  
Starosta obce:   Jozef Bojda 
Kontrolór obce:    Jozef Hubert 
Poslanci:    Ing. Stanislav Beňo, Marek Buch, Milan Cabánek, Ing. Vladimír Macánek, 

  Ing. Marián Vrabec, Jozef Pagačovič, Martin Tonhauser  
   Neprítomní: Ivan Behúl, Marián Rác 
Občania a hostia:   podľa prezenčnej listiny 
  

1/ Otvorenie 
Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Jozef Bojda, ktorý privítal všetkých 
prítomných. Skonštatoval, že na rokovaní sú prítomní 7 poslanci, to znamená, že obecné 
zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
 

2/ Procedurálne otázky  
Poslanci OZ jednohlasne schválili:   
− Overovateľov zápisnice: Ing. Stanislav Beňo, Jozef Pagačovič  
− Návrhovú komisiu v zložení: Ing. Marián Vrabec, Martin Tonhauser, Milan Cabánek 
− Program zastupiteľstva s doplneným bodom /Informovať občanov zo Závodníkovej ulice – 

predĺženie/ 
 

3/  Informatívna správa starostu obce 
V rámci informácie starostu sa poslanec Macánek  spýtal na kanalizáciu obce. Starosta povedal, 
že všetko bolo odovzdané a do 20.8. sa rozhodne či dostaneme peniaze. Ďalej sa spýtal, či práce 
na Závodníkovej ulici  sú v súlade s projektovou dokumentáciou. Odpovedal poslanec Beňo, 
že práce sa realizujú v súlade s projektovou dokumentáciou počnúc vytýčením stavby 
zodpovedným geodetom. Kontrolou nad dodržiavaním bezpečnosti pravidelne kontroluje 
koordinátor bezpečnosti práce a požiarnej ochrany. Práce preberá stavebný dozor a zároveň ku 
všetkým pracovným postupom ako sú zemné práce, pieskové lôžko, montáž potrubia, skúšky 
tesnosti potrubia, obsyp potrubia pieskom a zásyp je pozývaný zástupca Západoslovenskej 
vodárenskej spoločnosti, a.s. o čom sú zápisy v stavebnom denníku. Za práce ktoré zhotoviteľ 
opomenul realizovať napr. paženie bola zo strany stavebného dozoru Ing. Stanislava Beňu 
zadržaná finančná čiastka 8311,70,€ na kanalizácii a 6585,35 z celkovej ceny 53751,83€ čo 
predstavuje 27,71 % zníženie ceny. 
Poslanec Beňo zdôraznil, že pri realizácií diela v plnom rozsahu je záujem obce, čo sa nedá 
povedať, že tak bolo pri uskutočňovaní predchádzajúcich  stavieb. 
 

4/  Kontrola plnenia uznesení 
Žiadosť občanov zo Závodníkovej ulice - informácia. 
Starosta objasnil občanom situáciu ohľadne elektrifikácie Závodníkovej ulice – predĺženie.  
Poslanec Beňo – dôslednou prácou stavebnej komisie bola úspora na siete na Závodníkovej 
ulici a preto navrhuje urobiť im tento rok cestu - aspoň zrealizovať odkop zeminy pre cestné 
teleso, úpravu pláne so zhutnením, vsakovacie zariadenie a podkladné vrstvy z kameniva. 
Poslanec Cabánek navrhol, aby bola cesta urobená na komplet tento rok. 
Poslanec Macánek povedal, že výkop bude sadať dole a asfalt sa môže prepadnúť, radšej 
občanom treba spraviť osvetlenie a potom na jar dokončiť cestu. 
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Poslanec Beňo zdôraznil, že pokiaľ sa preukážu vyhovujúce hodnoty skúšok zhutnenia pláne 
cesty, nie je dôvod nezrealizovať Závodníkovú ulicu – predĺženie na komplet ešte tento rok. 
Poslanci hlasovali aby sa do investičných akcií na rok 2014 zaradila výstavba komunikácie na 
Závodníkovej ulici. 
Za :  7 všetci   
 

5/  Čerpanie rozpočtu za I. polrok  2014 
6/  Návrh na úpravu rozpočtu pre rok 2014 
7/  Návrh rozpočtových opatrení na rok 2014 

Poslanci prerokovali čerpanie aj úpravu rozpočtu.  
Poslanec Beňo požadoval odsúhlasiť práce naviac / 198,-€ s DPH/ na diele Závodníkova ulica 
– predĺženie za dodávku a montáž novovybudovaného uzáveru /posúvača/ vodovodného 
potrubia na základe požiadavky Západoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s. 
Za : 7 všetci 
 

8/  Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
Prerokovali plán kontrolnej činnosti. 
Za návrh: 7 všetci 
   

9/  Náležitosti súvisiace s komunálnymi voľbami.  
Starosta informoval, že v sobotu 15. 11. 2014 sa uskutočnia komunálne voľby a poslanci musia 
rozhodnúť a schváliť     -     volebný obvod  

   -     počet poslancov  na  roky  2014 – 2018 
   -     úväzok starostu obce na roky 2014 – 2018  

Hlasovalo sa za 1 volebný obvod. 
Za : 7 všetci 
 
Schvaľovanie počtu poslancov - zo zákona môže mať obec 7 alebo 9 poslancov. 
Hlasovalo sa za 7 poslancov. 
Za: 2 / Cabánek, Tonhauser/ 
Hlasovalo sa za 9 poslancov. 
Za: 5 / Beňo, Buch, Macánek, Vrabec, Pagačovič/  
 
Hlasovalo sa za pracovný úväzok starostu obce vo výške 100% 
Za: 7 všetci   
 

10/  VZN obce č. 1/2014 O nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 
    na území obce  Lužianky. 

Poslanec Macánek sa spýtal, či je cesta von z Ponitrianskeho združenia, keď máme zaplatené 
nemalé členské príspevky a nič sa za 4 roky pre Lužianky nespravilo. Starosta povedal, že ENVI 
– GEOS, s.r.o. je dodávateľom pre Ponitrianske združenie a obec má 5 rokov záväzok na 
projekte, ktorý začína od 1.9.2014. 
Po prerokovaní VZN  poslanci odporučili, aby sa zapracovali pripomienky a upravené VZN 
predložilo na najbližšie rokovanie. 
 

 11/ ARRIVA NITRA, a. s. – vyúčtovanie za r. 2013 za pravidelnú mestskú autobusovú  
     Dopravu  

Poslanci súhlasili s úhradou  nedoplatku nákladov za prepravu MHD. 
Za: 7 všetci 
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12/ Rôzne  
Žiadosť o odkúpenie obecného domu. Starosta informoval, že doteraz dostal 3 žiadosti. Obec 
má dom zaradený v obecnom majetku ako sklad.  
Poslanci odporučili, aby sa nehnuteľnosť preklasifikovala na stavebnom úrade.           
  

13/  Diskusia 
Poslanec Beňo poukázal na ubytovňu Xawax, podľa neho by sa malo preveriť ubytovanie a tiež 
vyzval obecnú políciu aby tam  dohliadla na nočný kľud. 
Ďalej informoval poslancov o priebehu verejných súťaží na diela: 
„Cintorín oplotenie a chodníky“ a „Chodník Vinárska a osvetlenie“. 
Poslanec Vrabec znovu poukázal na parkovanie za kostolom, malo by sa zistiť kto tam parkuje. 
Načo sú tam kamery? 
Poslanec Tonhauser informoval, že na akciu „Lužiansky kotlík“ mal rozpočet 500,- €, ale 
výdavky mal vyššie o 310,- €, žiadal poslancov o navýšenie s tým, že celkový ročný rozpočet 
na akcie nebude prekročený. 
 
Odišiel poslanec Pagačovič bez ospravedlnenia a o chvíľu aj poslanec Macánek. 
 
Poslanci sa znovu vyjadrili k odpredaju obecného majetku, nakoľko je veľký záujem občanov 
o odkúpenie nehnuteľnosti. Rozhodli, že obec predá nehnuteľnosť vedenú v účtovnej evidencii 
ako skladový priestor, na základe stanovených kritérií: 

- najvyššia ponúknutá cena a občan s trvalým bydliskom v obci Lužianky 
Hlasovalo sa za predaj na základe stanovených kritérií. 
Za: 5 všetci prítomní /Beňo, Buch, Vrabec, Cabánek, Tonhauser/ 
 

14/ Návrh na uznesenie 
Návrhová komisia priebežne spracovávala uznesenia, ktoré boli prijaté k jednotlivým bodom 
rokovania obecného zastupiteľstva. 
 

15/ Záver 
 
Rokovanie bolo ukončené o 21:00 hod. 

 
 
 
 
         Jozef  Bojda 
        Starosta obce 
 
 
 
 
Overovatelia:  Ing. Stanislav Beňo .................................................     
                          
       
                        Jozef Pagačovič  .....................................................       
 
 
 
Zapísala: M. Koscelanská 


